

Title (en)

Rotating device for an article of flatware for the handicapped.

Title (de)

Haltevorrichtung für ein Teil eines Essbesteckes für Behinderte.

Title (fr)

Dispositif pour tenir un couvert pour handicapés.

Publication

**EP 0223187 A1 19870527 (DE)**

Application

**EP 86115624 A 19861111**

Priority

DE 3540257 A 19851113

Abstract (en)

A holder for a part (5) of a set of cutlery for handicapped people comprises a connecting piece (1) for receiving a knife, a fork, a spoon (6) or another part of a set of cutlery. The connecting piece is placed in the area of the palm of the hand and comprises on one side a holder (3) for receiving a part (5) of set of cutlery provided with a corresponding projection (4), the longitudinal axis of which forms a predetermined or adjustable angle with the connecting piece (1). The connecting piece (1) is fixedly or movably attached to a known arm- or hand-clamp (2).

Abstract (de)

Haltevorrichtung für ein Teil (5) eines Eßbesteckes für Behinderte, mit einem Verbindungsstück (1) zur Aufnahme eines Messers, einer Gabel, eines Löffels (6) oder eines anderen Besteckteils eines Eßbesteckes, welches Verbindungsstück im Bereich der Handinnenfläche positioniert wird und einerseits ein Lager (3) aufweist zur Aufnahme eines mit einem entsprechenden Ansatz (4) versehenen Besteckteils (5) in einer bezüglich seiner Längsachse vorbestimmten oder vorbestimmbaren Winkelposition gegenüber dem Verbindungsstück (1) und welches andererseits mit einer an sich bekannten Handklammer oder Armklammer (2) fest verbunden oder verbindbar ist.

IPC 1-7

**A47G 21/08; A61F 2/54**

IPC 8 full level

**A47G 21/08** (2006.01); **A61F 2/54** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47G 21/08** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 3942194 A 19760309 - WINTER SYBIL BETTY ANNA
- [X] GB 104419 A 19170308 - ADAMS ALFRED CHARLES [GB]
- [X] US 2453936 A 19481116 - RALLISON FREDERICK W
- [X] DE 333589 C 19210302 - RALF MALCHER DIPL ING
- [X] US 4325187 A 19820420 - WASSON PHYLLIS E
- [A] GB 2136274 A 19840919 - LOFTUS ANTHONY LOUIS

Cited by

GB2328898A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0223187 A1 19870527; EP 0223187 B1 19900418; AT E52013 T1 19900515; WO 8702875 A1 19870521**

DOCDB simple family (application)

**EP 86115624 A 19861111; AT 86115624 T 19861111; DE 8600461 W 19861112**